
КОМЕНТАРИ КЪМ ОБЩЕСТВЕНА КОНСУЛТАЦИЯ ПРОЕКТ НА
ПОСТАНОВЛЕНИЕ НА МИНИСТЕРСКИЯ СЪВЕТ ЗА ПРИЕМАНЕ НА НАРЕДБА

ЗА НОРМИТЕ ЗА ВОДОПОТРЕБЛЕНИЕ

Коментар Автор Дата

ПредложенияЗдравейте,не мога да разбера, защо в
Приложение 3 по чл. 4, ал. 2, на хотел с три звезди
е дадено право на лего да ползват до 3 куб. метра
средно месечно за легло, а тези с една и две звезди
е дадено правото на звездните е 4,7 куб.
метра.Виждам, че тези с четири звезди имат право
на 6,4 куб.метра.Според мен за тризвездните
трябва да с квота между 4,7 и 6,4 куб. метра.Освен
това не виждам какво се случва ако се ползват
повече от установените норми количества вода,
нито пък поощрения за въвеждане на системи и
технологии, с които се намалява драстично
ползването.Виждам противоречие на наредбата със
сега действащите разрешителни за водовземане по
чл. 46 от Закона за водите. Какво се случва ако в
разрешителното по Закона за водите е разрешено
да се ползва много по-голямо количество вода,
отколкото е дадено в наредбата.Разрешителното е
издадено на основание на закон, а наредбата е
подзаконов нормативен акт, който ако противоречи
на закона, не се прилага. Ще има колизии с
разрешените по закон за ползване количества вода
с тези установени с наредбата.Считам, че
наредбата основно трябва да се преработи, за да се
синхронизира със сега действащите регулаторни
режими. По-скоро тази с наредба трябва да
регулира цената на водата за земеделски нужди,
ако се спазват въведените ограничения, за да имат
операторите интерес да я прилагат. Например
може да се въведе и като добра земеделска
практика, от което да зависи и субсидирането с
европейски средства.Относно хотелите ... Ако ще
ставаме туристическа дестинация, много
внимателно трябва да се процедира. Предлагам да
се въведат диференцирани ставки за ползвани
количества вода под нормата, в нормата и над
нормата. Винаги трябва да се търси доброволното
начало за въвеждане на държавна политика.
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